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Zwracam się z prośbą wyznaczenia przejścia dla pieszych między budynkiem zwanym potocznie 
"Jamnik" a rondem przy hotelu Qubus. W projekcie nie były uwzględnione schodki z poręczami, a 
które zostały dodatkowo zbudowane, jednak brak pasów od nich w stronę budynku zagraża 
pieszym i niestety zdarzają się częste sytuacje- także niestety z dziećmi biegającymi...Przy 
pasach pojawiłby się znak informujący o przejściu dla pieszych, mieszkańcy sugerują także 
spowalniacz na tym odcinku.
Dodatkowym problemem jest zwiększenie tutaj ruchu aut, kiedy na rondzie dochodzi do 
zablokowania w różnych sytuacjach i inne auta wjeżdżają w tą właśnie drogę omijając rondo 
więc natężenie w tym miejscu jest często duże i z większą prędkością robi się naprawdę 
niebezpiecznie.

Z drugiej strony "Jamnika", gdzie jest lokal gastronomiczny Moon Kebab- prośba także 
mieszkańców o postawienia słupków, wieczorami w tym miejscu są zaparkowane auta nie 
bacząc na łamanie co najmniej kilku przepisów czy na mandaty Policji, chodzi o klientów 
Kebaba. Największym problemem jest oczywiście czas weekendu a stawiane także pojedynczo 
auta w ciągu dnia na chodniku to norma tutaj.
Zdjęcia do wglądu w załączniku.)
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